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Medlemsinfo 

från styrelsemöte 2024-01-17 i Domstens båtklubb 

Närvarande:  Göran Artman, Anna Olsson, Christer Eriksson, Jan Olov Sundbergh, Gustaf Johnson, 

Jonas Langner, Greger Admarker. 

Frånvarande:  John Bjelke. 

1. Mötets öppnande. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordningens godkännande. Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång mötesprotokoll. 

Protokollet från förra mötet gicks igenom, kommenterades och arkiverades. 

4. Ekonomisk rapport. 

Ekonomin i enlighet med budget.  

 

5. Insamling till ny följebåt 

Hittills har det inkommit ca 36kkr till insamlingen. Nytt utskick till medlemmarna planeras till 

mitten av februari. Göran och Gustaf kommer att besöka båtmässan i Gbg 7/2 för ändamålet. 

6. Renovering träbryggan 

Jan-Olov har beställt underhållsarbetet på bryggan. Bl a utbyte av 6st kryss mellan vissa stolpar 

för en kostnad av ca 80kkr. 

7. Åtgärder grusplan 

Åtgärdsplan inskickat till kommunen. Uppskattad kostnad för asfaltering ca 450kkr. Alternativet 

är att gräva bort grus och ersätta med nytt grus, kostnad ca 2,000kkr.  

8. Kommunens krav på soprapport och septitömning. 

Efter kommunens inspektion av hamnen har vi fått ett tiotal punkter som måste åtgärdas.  

Presentation till kommunen av planerade lösningar, ska ske senast 26/1. Jan-Olov är 

sammanhållande. 

9. Torrsättning rapport gällande gifthalter i bottentvättvattnet 

Tvättvattnet analyserades efter torrsättningen 2023. Resultatet visade att 

Cu-halten är fortfarande lite hög men halten Zn är OK. Däremot visade halten av TBT för högt för 

första gången vilket är ett mkt stort frågetecken. Jan-Olov ser till att ny test bokas även inför 

torrsättningen 2024. 

10. Jollesektionen 

Hittills är 55 seglingssugna elever anmälda till sommarens kurser. 



 

Domstens Båtklubb 

Havsbris, Domstens Hamn info@domstensbatklubb.se 

254 78 Domsten www.domstensbatklubb.se  2 

11. El-  och laddningsregler 

Jan-Olov och Martin tar en titt på hamnens elförbrukning samt gör ett utkast på regelverk för 

laddning. Kommande krav på skyddstransformator om man vill ladda mer än 24tim per vecka. 

Detta bör gälla fr.o.m 2025 och för 2024 är det en rekommendation. 

12. El-investeringar 

Tre belysningsstolpar monterade på betongsuggor lyser nu upp hamnen på vinterhalvåret. 

Lamporna gör stor skillnad och kommer säkerligen göra stor skillnad för hamnsäkerhet. 

13. Havsbris 

Inväntar offert för nya skärmtaket över altanen. 

Förslag för gemensamhetsgrill som ska tillhöra Havsbris. Ska tas upp på nästa stiftelsemöte. 

14. Jörns bod, hur går vi vidare? 

Jörns bod testamenterades till DBK. Frågan är hur vi ska hantera denna bod. Ska den säljas eller 

ska den i klubbens ägo hyras ut till någon intressent.  

Göran tar en titt på listan över intressenter och kollar renoveringsbehovet på boden. 

15. Arbetsbåt 

DBK har tidigare haft möjlighet att låna Christians båtar för mindre arbeten i hamnen. Nu ska 

dessa båtar säljas och vi måste därför hitta alternativ. Förslag att vi tar jollesektionens plastbåt 

och renoverar upp den. John tar ansvar för ev upprustning och skötsel. 

16. Hur stormsäkrar vi hamnen. Förlängda pålrör. 

Göran har idéer om hur vi kan lösa de stolpar där plaströren inte hänger med vid hög-/lågvatten. 

Annan typ av rör samt en modifiering av stolparna, kan bli framgångsrikt. 

17. Arrangera HLR-kurs. 

Anna kollar upp möjligheten att arrangera HLR-kurs för klubbens medlemmar.  

18. Övriga frågor 

a) Sommarfesten. Sommarfesten flyttas fram emot hösten och blir i stället en Höstfest. 

b) Årets båtklubb. Vi gör ett nytt försök med att kandidera till ”Årets båtklubb” 2025. 

c) Kurser väder. Gustaf tar tag i utbildningsbiten tillsammans med våra grannklubbar. Förslag att 

engagera en meteorolog som kommer och pratar väder. 

d) Styrelsemiddag. Styrelsemiddagen blir den 1/3. Göran, Martin och Greger håller i detta. 

e) Sjösättning. Sjösättning 20/4 

 


